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PRED NAMA SU DANI U 
ZNAKU RIBE, DUNAVA I 

ZABAVE

VEČERAS POČINJU 54. 
APATINSKE RIBARSKE 

VEČERI

Zbog povećanja broja kanala u digitalnoj ponudi 
kablovskog operatera “Sat Trakt“, 025info televizija menja 
frekvenciju i prelazi na 112,25 MHz, to jest na kanal S2.
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DEČIJA PIJACA

Možda će vam ova tema 
biti beninga u odnosu 
na sve političke koje nas 
okružuju. Ipak, rekla bih, 
da je mnogo zanimljivija, 
poučnija i korisnija, od 
naklapanja vlasti i opozicije. 
Jednostavno, dečija pijaca 
koja se svake nedelje 
održava u Somboru, 
odnedavno je uvela i 
Kikinda, je neophodna i 
našoj varošici.

Kaže mi jedna majka, potom 
i baka, kako se u Apatinu 
dečja pijaca organizuje 
samo jednom godišnje, a 
toliko je igračaka, knjiga, 
stripova, garderobe, koji bi 
mogi da usreće decu.

I ne samo to. Dečja pijaca je 
istovremeno razvijanje od 
malih nogu preduzetničkog 
duha, zabava za decu, 
njihova radosna okupljanja.

Onda, netom kako sam 
saznala za ovu izvanrednu 
ideju koja bi mogla da se 
osmisli u našem gradu, jada 
mi se jedna penzionerka, 
koja je na zelenu pijacu 
donela bukvalno gajbu 
višanja, koje je ubrala u 
svom dvorištu, a nekakav 
inspekcija (ne zna ni ona 
koja) je kaznila, jer ona nema 
svoju tezgu. A htela je samo 

da popuni svoj penzionerski 
osiromašeni budžet, a i njoj 
samoj, toliko višanja nije 
trebalo.

Pa, posle svih ovih saznanja, 
računam, da bi trebalo ovu 
učmalost, osvežiti dečijim 
pijacama, a ljude pustiti 
da prodaju svoje voće, pa 
što ne i garderobu. Ovako 
znam da mnogi sugrađanini 
odlaze u Sombor na buvljak 
da kupe kavlitetene a jeftine 
cipele i krpice.

A, zašto je to tako teško u 
Apatinu?

SEČA BREZA

A zamislite tek ovo. Jednom 
stanaru u Bloku 112 smetaju 
razgranate, prelepe, krošnje 
breza. Već je, kako čitam, 
zacrtana njihova seča. A ovo 
drveće je jedina stvar koja 
oplemenjuje taj inače vrlo 
sumoran prostor između 
zgrada. Trebaju li te zgrade, 
davno pravljene, a breze 
porasle, da bude u betonu, 
bez ikakvog drveta. Umeto 
da se grane orežu, oni bi da 
seku stabla.

Zbog te najavljene seče 
sprema se peticija. Pa ko 
pobedi. Da li će pobediti 
ekologija, zdrava životna 
sredina, ili nesrećnici, koji u 
zasađenom drvetu,  ne vidi  
drvo, nego njegovu senku.

Nisam, zaista još čula, da se 
seče drveće, tek tako, zbog 
jednog stanara.

Uzgred ne zaboravite da 
smo mi u srcu Specajalnog 
rezervata prirode “Gornje 
Podunavlje” koje ušlo na 

svetsku listu zaštićenih 
prirodnih dobara.

DRUGI ČOVEK

Eh, a kakav bih ja bila 
kolumnista, ako se ne 
bih dotakla, makar ovlaš, 
n e u n i š t i v o g  d r u g o g 
čoveka nekadašnje vlasti. 
Elem, on počeo da brani, 
naprednjačke direktore. Pa 
ja u čudu mislim: Šta čovek 
priča?

Ajd, da su njegovi, još 
bi donekle mogla da 
razumem. Ali ljudi iz skroz 
druge opcije. Ma sve mislim: 
Ne da se njemu da miruje.

Ko zna, možda se misli da 
je još uvek moguć, pakleni 
plan. Lično, ja sam spašena, 
da ne moram sto godina da 
slušam jedno te isto. Ali šta 
je sa našim građanima?

Ko tu koga muva!?

RUŽNE SLIKE

Jedan naš sugrađanin, 
inače profesor na jednom 
beogradskom fakultetu, 
došao u rodni grad, pa 
primetio nešto što je njemu 
kao prirodnjaku, ljubitelju 
Dunava, nezamislivo. Kaže, 
kako se može dozvoliti da 
Harčaški kanal presuši jer 
nema protoka vode, a poznat 
je kao bogato mrestilište 
ribe. Smatra da samo sa 
dva poteza, otčepljavanja 
na ulazu iz živog Dunava i 
otvaranju prema Vagonima 
stvar se jednostavno rešava. 
Nezamislivo mu, takođe, što 
spomenik Špajezeru, kao 
retko kulturno-istorijsko 
obeležje, zaraslo u korov, a 

Iz mog ugla
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UVODNIK

mogao bi da bude spomenik 
koji će se naći na turističkoj 
mapi  grada.  Takođe, 
primećuje da nam je groblje 
kod dva tornja okruženo 
poljoprivrednim mašinama, 
zarđalim i zaraslim u korov, a 
leto je tu turisti iz Nemačke, 
posećuju na tom mestu 
spomenike najmi l i j im. 
Naređao profesor još puno 
takvih detalja koje je uočio u 
rodnom gradu. Razumljivo, 
ko god dođe sa strane, 
primetiće ova rugla, ali ne i 
mi. A sve nabrojano lako se 
može popraviti.

STALJIN PRVI

Nisam odolela da ne 
napišem sledeće.Prema 
istraživanju ruskog lista 
“Izvestija” o najpopularnijim 
istorijskim ličnostima u ovoj 
zemlji, još uvek je među 
Rusima Staljin popularniji 
od Putina koji deli drugo 
mesto sa pesnikom-piscem 
Puškinom, dok je Lenjin 
treći.

Sve mi ovo nekako poznato. 
Osim, što ne verujem da bi na 
našoj listi srpskih istorijskih 
ličnosti popularnim među 
narodom, ikada se našao 
neki pisac, bar ne među tri 
prva.

Sofija Pualić Špero
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Večeras počinju 54. 
Apatinske ribarske večeri

Završene kvalifikacije za 
,,Zlatni kotlić’’ u selima 

opštine Apatin

AKTUELNOSTI

19:00 Dečija predstava

19Ч:00
Takmičenje u kuvanju 

Apatinskog alaskog paprikaša 
za juniore

20Ч:00 Nastup plesne grupe “Show 
dance”

20:30 Nastup etno grupe “Lazarice”

21:00 Koncert: Comment bend

21:00 Besplatna degustacija 
Apatinskog alaskog paprikaša

22:00 Revija frizura “Hair Show by 
DeJan”

22:30 Koncert: Mia Borisavljević

Nedelja 09.07.2017

 Izuzetno bogat i sadržajan 
program ono je što će 
ovogodišnje Ribarske 
večeri izdvojiti od ostalih. 

Dve godine unazad nova 
l o k a l n a  s a m o u p rava 
značajno štedi budžet svih 
građana opštine Apatin, u 
smislu da je u odnosu na 
prošlogodišnje ,,rezanje 
troškova’ ’ za potrebe 
organizovanja Ribarskih 
večeri ove godine nastavila 
taj trend i uštedela dodatnih 
dva miliona. Sem toga, ono 
što je novina u odnosu na 
njihove prethodnike, jeste 
težnja da se u obeležavanju 
Apatinskih ribarskih večeri 
akcenat stavi na ribu, 
Dunav i paprikaš. 

Danijel Ajduk, vd direktora 
TO Apatin, za 025info je 
rekao šta je još novo u 
odnosu na prethodne 
godine. 
- Novina u odnosu na prošlu 
godinu je besplatna podela 
apatinskog alaskog ribljeg 
paprikaša, a koja će se 
realizovati poslednjeg dana 
54. Apatinskih ribarskih 
večeri.   Paprikaše će 
kuvati neki stari šampioni, 
a biće i drugih kuvara, što 
ostavljamo kao iznenađenje. 

Takođe, ove godine smo u 
program uvrstili i Udruženje 
l jubitelja i  odgajivača 
konja ,,Ular’’, a koji će 
organizovati promotivne 
vožnje fijakerom, što će 
biti izuzetno atraktivno 
za Apatince i sve goste 
ovogodišnjih Ribarskih 
večeri

Takmičenjem u kuvanju 
r ib l jeg papr ikaša na 
popularnoj „Kupusinskoj 
čardi“,  ove godine su 
nezvanično počele 54. 
Apatinske ribarske večeri. 
Ono što je novina u odnosu 
na prethodne godine 
je to da se tri najbolja 
paprikaša kvalifikuju za 
,,Zlatni kotlić’’, dok je to 
prethodnih godina bio 
samo jedan. 

Kupusina je bila prva kad 
je takmičenje u kuvanju 
ovog specijaliteta u pitanju. 
U zvaničnoj konkurenciji je 
bilo 35 kotlića, a ono što 
raduje organizatora je da 
je među kuvarima sve  više 
mladih. 

Najbolji je bio Oskar 
Molnar, odmah za njim 
Peter Živu, dok je treće 
mesto zauzeo Laslo 
Dieneš. Za najmlađeg 
takmičara proglašen je 
Gabor Molnar, a najbolja 
dama kuvarica je Barbara 
Prislinger. 

U Sonti je bilo ukupno 31 
takmičar. Među odličnim 

paprikašima, izdvojila su 
se tri najbolja. Prvo mesto 
osvojio je Marko Topal, 
drugo Svetislav Stojanović, 
dok je treću nagradu 
odneo Josip Gladić. 

I s tog  dana  kad su 
kvalifikacije održane u 
Sonti, takmičenje u kuvanju 
ribljeg paprikaša bilo je 
organizovano i u Prigrevici. 
U ovom selu, odaziv je bio 
najveći, te je u konkurenciji 
bilo preko 50 takmičara.
Iako je konkurencija bila 
jaka, žiri je morao da donese 
odluku. Treće mesto osvojio 
je Ratko Nikšić, sa sedam 
bodova više Igor Narančić 
odneo je drugu nagradu, 
dok je prvo mesto osvojio 
Svetozar Pribičević. 

Poslednje selo u kom su 
održane kvalifikacije za 
,,Zlatni kotlić’’ je Svilojevo 
sa ukupno 33 takmičara. 
Prvo mesto u Svilojevu 
odneo je Saša Paukovi, 
drugo Andrija Đukić, dok 
je treću poziciju zauzeo 
Roberto Kuntić.

Jelena Kosanović

19:00

Otvaranje izložbe filatelije 
u višenamenskoj sali OŠ 

Žarko Zrenjanin. Prezentacija 
personalizovane poštanske 
marke na temu Kajak klub 

“Panonija” Apatin

20:00 KUD ”Mažoret” Sonta

20Ч:00

Kvalifikacije u kuvanju 
Apatinskog alaskog paprikaša 

„Zlatni kotlić“ (Prvenstvo 
opštine Apatin)

20Ч:30 Koncert: Džez kvartet profesora 
muzičke škole

21:15 Pozdravna reč predsednika 
opštine

21:30 Koncert Spajder bend

22:30 Koncert Amadeus bend

Četvrtak 06.07.2017

18:00 Trka čamaca Apatinaca, kod 
čarde „Zlatna kruna“

19:00
Revijalna fudbalska utakmica 

Debeli - Mršavi na stadionu FK 
Mladost

19:00 Defile konja i fijakera udruženja 
ULAR, kroz Apatin

19Ч:30 Nastup KUD-ova sa teritorije 
opštine Apatin

20Ч:00 Otvoreno prvenstvo Apatina u 
kuvanju ribljeg paprikaša

20:30 Koncert: grupa „Gold“

21:30 Koncert: Nemanja Guzijan

22:30 Koncert: Dejan Matić

Petak 07.07.2017

Program moto-susreta na kanalu 
kod “Bele loze“

Brothers old timers band (Apatin)

Bitange (Apatin)

Anestezija (Prigrevica)

Program moto-susreta na kanalu 
kod „Bele loze“

Prljavi romeo (Apatin)

Bijelo dugme TRIBUTE BAND (Novi Sad)

Nešto između (Vrbas)

20:00
Finale u kuvanju Apatinskog 

alaskog paprikaša “Zlatni kotlić” 
(prvenstvo opštine Apatin)

20:30 Tamburaški orkestar “Dunavski 
biseri”

21:30 Koncert grupe “Magija”

22:00
Proglašenje pobednika za 
takmičenje “Zlatni kotlić” i 

proglašenje najboljeg pecaroša

22:30 Koncert: Aca Lukas

07:00 Takmičenje „Zlatna bućka 
Apatin“ 2017.

08:30 Susret kolekcionara filatelista u 
holu OŠ Žarko Zrenjanin

10Ч:00 Takmičenje u pecanju „Zlatna 
ribica“

10Ч:00 Revijalni turnir veterana FK 
Mladost Apatin

17:00 Defile motociklista kroz Apatin

19:00

Gosti iz italijanske pokrajine 
Fano pripremaju i daju na 
degustaciju lokalne riblje 

specijalitete

19:30 Etno grupa „Etna“

Subota 08.07.2017

- U goste će nam doći i 
jedna italijanska delegacija 
iz okoline Riminija, a koji 
će praviti specijalitet od 
morske ribe iz njihovog kraja. 
Ovu čorbu će svi prisutni 
moći probati u subotu, 08. 
jula, potpuno besplatno. 
Ono na šta sam posebno 
ponosan je činjenica da 
ćemo ove godine dovesti i 
veliki broj drugih Turističkih 
organizacija iz naše zemlje 
koje će promovisati svoju 
ponudu, istakao je Ajduk.
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Održana 14. sednica SO Apatin

POLITIKA

 U Apatinu je održana 14. 
po redu sednica Skupštine 
opštine Apatin. I ovog 
puta, 025info televizija 
realizovala je direktan tv 
prenos. Takođe, dešavanja 
na Skupštini mogla su 
se pratiti i putem našeg 
portala na kom se, iz časa 
u čas, moglo pročitati šta 
se dešava na sednici.

Dr Dragan Rastović , 
predsednik SO Apatin bio 
je opravdano odsutan, te 
je sednicu otvorila i vodila 
Nika Petrović, njegova 
zamenica.

Konstatovano je prisustvo 
22 odbornika čime su 
stvoreni uslovi za rad i 
punovažno odlučivanje. 
Dnevni red od ukupno 39 
tačaka usvojen je većinom 
glasova. Takođe, usvojen 
je i izveštaj sa prethodne 
sednice.

P o d n o s e ć i  o s t a v ke , 
Draganu Radojeviću i 
Friđišu Nađu prestali su 
mandati kao članovima 

O p š t i n s k o g  v e ć a . 
Predsednik opštine Apatin, 
Milan Škrbić, predložio 
je nove, Milana Šarca iz 
Sonte i Mariju Ivanović iz 
Svilojeva, a koji su, nakon 
tajnog glasanja većinom 
glasova i izabrani.

Marko Đumić, sekretar SO 
Apatin izložio je predlog 
odluke o izmenama i 
dopunama Poslovnika 
Skupštine opštine Apatin, 
a koji  se odnosi na 
modernizaciju sednica 
Skupštine opštine Apatin 
i Opštinskog veća opštine 
Apatin, preko aplikacije 
koje će na tablet uređajima 
dobiti.   Ubuduće će 
sav materijal odbornici 
i članovi veća dobijati 
e l e k t ro n s k i m  p u te m 
što će doneti uštedu u 
kancelarijskom materijalu 
i olakšati rad skupštinske 
službe. Većinom glasova 
ovaj predlog je usvojen.

Nakon duže rasprave, 
usvojena je i odluka o 
završnom računu budžeta 
opštine Apatin za 2016. 
godinu.

Odbornici su izglasali 
predlog odluke o drugim 
izmenama i dopunama 
odluke o Opšt inskoj 
upravi opštine Apatin, a 
nakon toga donešene su i 
odluke o kriterijumima za 
kategorizaciju opštinskih 
i nekategorisanih puteva 
i ulica na teritoriji opštine 
Apatin, o kategorizaciji 

opštinskih puteva i ulica 
na teritoriji opštine Apatin, 
kao i o nekategorisanim 
putevima na teritori j i 
opštine Apatin. Vlada Srbije 
je, naime donela uredbu, 
a kojoj se lokalne uprave 
moraju prilagoditi, što će, 
u budućnosti, olakšati 
održavanje pomenutih 
puteva.

Skupština je donela odluku 
o suosnivanju Javnog 
preduzeća za prostorno 
i urbanističko planiranje 
i projektovanje „Zavod 
za urbanizam Vojvodine“ 
Novi Sad, a takođe je 
usvojen i predlog zaključka 
o usvajanju programa 
raspolaganja građevinskog 

zemljišta u javnoj svojini na 
teritoriji opštine Apatin za 
2017. godinu.

Na 14. sednici lokalnog 
parlamenta razrešen je i 
imenovan novi član Školskog 
odbora Osnovne škole 
„Žarko Zrenjanin“ Apatin, 
razrešen je i imenovan novi 
predsednik Statutarno – 
pravne komisije, razrešen 
je predsednik Upravog 
odbora,   kao i predsednik 
i član Nadzornog odbora 
Turističke organizacije 
„Apatin“ Apatin, a takođe su 
i izglasani novi. Razrešen je 
i imenovan novi  predsednik 
i član Nadzornog odbora 
JKP „Naš Dom“ Apatin, kao 
i član Nadzornog odbora 
JP za upravljanje putevima, 
planiranje i urbanizam.

Vd direktorka Doma 
zdravlja Apatin, Branka 
Bajić, podnela je ostavku, 
a samim tim je razrešena te 
funkcije. Za novog vršioca 
dužnosti direktora Doma 
zdravlja predložena je 
dr Ivana Jelić za koju je 
većina odbornika glasala. 
 
Nedeljko Bračika je 
podneo ostavku na 
mesto vd direktora JP za 
upravljanje putničkim 
pristaništem i marinom 
„Apatin“ Apatin, razrešen 
je te funkcije, a na njegovo 
mesto je predložena i 
izglasana Ljiljana Krec, 
turizmolog po struci.

Na 14. sednici So Apatin 
Sanja Bačić je većinom 

glasova razrešena funkcije 
vd direktora JKP „Naš Dom“ 
Apatin, a na mesto novog 
vršioca dužnosti direktora 
ovog preduzeća predložen 
je i izglasan Nedeljko 
Bračika ,  d iplomirani 
mašinski inžinjer.

Poslednje dve tačke 
sednice t icale su se 
razrešenja i imenovanja 
n ovo g  vd  d i r e k to ra 
Centra za socijalni rad 
Apatin. Vladimir Vukosav 
je podneo ostavku na 
ovoj funkciji, a na mesto 
vršioca dužnosti direktora 
ove ustanove većinom 
odborničkih gčasova 
izabrana je Nikolina 
Sučević ,  d iplomirani 
socijalni radnik.

Jelena Kosanović
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AKTUELNOSTI

Delegacija opštine Apatin boravila u Budimpešti gde je 
svečano potpisano pismo namere o zajedničkoj saradnji

Započeli radovi na izgradnji 
kanalizacione mreže - Investicija 

vredna 9 miliona dinara
Na poziv dve mađarske 
državne kompani je  i 
M a đ a r s k e  p r i v r e d n e 
ko m o r e ,  d e l e g a c i j a 
opštine Apatin, na čelu sa 
predsednikom Milanom 
Škrbićem, provela je 
dva dana u Budimpešti. 
Organizator ove posete 
bila je Ambasada Srbije u 
Mađarskoj.

Kako saznajemo od Milana 
Škrbića,  predsednika 
opštine Apatin, delegacija 
Mađarske prisustvovala 
je  na  ovogodišn jem 
S a j m u  p o l j o p r i v r e d e 
u Novom Sadu, nakon 
čega su posetili opštinu 
Apat in .  Prezadovol jn i 
gostoprimstvom i onim 
što nudi jedna mala 
opšt ina poput  naše, 
uputili su zvaničan poziv 
predstavnicima apatinske 
lokalne samouprave kako 
bi ostvarili saradnju i 
pomogli nam u pristupanju 
fondovima Evropske unije. 

- S obzirom na to da Srbija, 
za razliku od Mađarske, 
nije u Evropskoj uniji , 
početna ideja je bila da u 
partnerskim odnosima sa 
ovom zemljom probamo 
zajednički da nastupimo 
u Evropi. Tehnički direktor 
JKP ,,Naš dom’’ Apatin, 

gospodin Cvetićanin, išao 
je sa mnom u Budimpeštu. 
Najpre smo primljeni u 
Ambasadu Srbije, gde 
nas je, osim predsavnika 
Ambasade ,  dočekala 
delegacija, ispred koje su 
bili predstavnici njihove 
državne kompanije DMRV, 
predstavnici Mađarske 
privredne komore i njihove 
Turističke organizacije. 
Dočekali su nas na najvišem 
mogućem nivou, a nakon 
posete Ambasade Srbije, 
obišli smo i Vladu Mađarske 
i Ministarstvo za trgovinu, 
rekao je za 025info Milan 
Škrbić, predsednik opštine 
Apatin.

Škrbić ističe kako Srbija 
nikad nije imala bolje 
odnose sa Mađarskom i to 
je svakako razlog više da se 
saradnja ove zemlje i naše 
opštine realizuje.

Pregovori se prvenstveno 
odnose na obezbeđivanje 
sredstava za prečistač 
voda koji mi nemamo, a do 
2025. godine sve opštine 
u Srbiji će morati imati 
prečistač voda. U pitanju 
je velika investicija, te bi 
nam pomoć Mađarske 
bila od velike koristi. 
Poznato je da Mađari imaju 
izuzeno dobro razvijen 
banjski turizam, te je i to bila 

jedna od tema razgovora, 
saznajemo od Škrbića.

U okviru posete Mađarskoj, 
predsednik naše opštine i 
njegovi domaćini svečano 
su potpisali pismo namere 
gde iskazuju želju o 

ostvarivanju partnerstva, 
a već 10. jula delegacija 
Mađarske ponovo će 
boraviti u našem gradu 
kada će pregovori biti 
nastavljeni.

Jelena Kosanović

U Robno - transportnom 
c e n t r u  u  A p a t i n u 
održana je konferencija 
za novinare povodom 
zvaničnog početka radova 
na izmeštanju potisnog 
cevovoda otpadnih voda 
iz industrijske zone. Zbog 
svoje dotrajalosti i sve 
češćih havarija, predstavljao 
je smetnju trenutnim 
industrijskim objektima 
koji se nalaze u RTC - u, a 
njegova ponovna izgradnja 
olakšaće funkcionisanje 
budućim investitorima. 

Sredstva za ovu investiciju, 
vrednu 9 miliona dinara, 
obezbedilo je Ministarstvo 
privrede, a rok za završetak 
radova je 59 kalendarskih 
dana.

Izvođači radova su Javornik 
DOO Subotica i Potiski 
vodovodi DOO Horgoš. 

Zvaničnom otvaranju 
radova prisustvovali su 
predsednik opštine Apatin 
Milan Škrbić sa svojim 
saradnic ima,  Branka 
Bajčetić, viši savetnik u 
sektoru za infrastrukturu i 
praćenje projekata, ispred 
Ministarstva privrede, 

predstavnici izvođača 
radova i Slobodne zone 
Apatin.

Direktorka Slobodne zone 
Apatin, Maja Kuridža istakla 
j da je otvaranje radova 
na izmeštanju cevovoda 
u industrijskoj zoni samo 
početak predsto jeć ih 
radova u  S lobodnoj 
zoni Apatin na izgradnji 
nedostajuće infrastrukture, 
a sve sa ciljem da se 
obezbede neophodni 
uslovi za dolazak budućih 
investitora.

-B i lo  je  neophodno 
izmestiti deo potisnog 
cevovoda preduzeća 
Hladnjača, čija trasa prolazi 
kroz Robno - transportni 
centar i jednim delom kroz 
parcelu novoizgrađenog 
pogona fabrike Flash Srb. S 
obzirom na to da je cevovod 
star i dotrajao, često se 
dešavaju havarije koje bi 
u budućnosti mogle da 
izazovu značajna oštećenja 
na industrijskim objektima, 
te je bilo neophodno da se 
izvrši ovo izmeštanje, rekla 
je Kuridža za 025info.

Jelena Kosanović
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Završena 8. Lička olimpijada - Džimi Komerc odbranio 
titulu prvaka

N a  te re n i m a  B a n j e 
Junaković održana je još 
jedna Lička olimpijada, 
osma po redu. Organizator 
o v e  t r a d i c i o n a l n e 
manifestacije bila je SO 
Apatin, ZU Ličana ,,Nikola 
Tesla’’ i TO Apatin. 

Po završetku kulturno 
umetničkog programa , 
u  izvođenju GKUD-a 
,,Dunav’’ iz Apatina, KUD-a 
,,Prigrevica’’ iz Prigrevice, 
ZU , ,Petar Kočić’ ’ iz 

Apatina, gostiju samičara 
iz Bačkog Gračaca i 
Beogradskog udruženja 
,,Ćiro lička kaldrma Drvar’’, 
u svečanom stroju našlo 
se 20 ekipa iz Srbije, 
Hrvatske i Republike 
Srpske. Posle intoniranja 

državne himne, Apatinski 
paroh drugi,  Mladen 
Glušac, blagoslovio je 8. 
Ličku olimpijadu, pozivajući 
učesnike i domaćine da 
se časno i pošteno bore 

za odličja najboljih u duhu 
pravoslavlja i da daju sve 
od sebe da dostojno ožive 
tradicionalne veštine ličkog 
naroda.

 Nakon toga, Milan Škrbić, 
predsednik opštine Apatin 
i ZU Ličana „Nikola Tesla“, 
pozdravio je prisutne 
i poželeo uspeh svim 

ekipama na takmičenju, 
čime je svečano otvorena 
8. Ličku olimpijadu.

P o r e d  u v e k  d o b ro 
pripremljenih favorita ,,Džimi 
komerca’’ iz Prigrevice, 
veliko iznenađenje je bila 
i sjajna ekipa  „Krajiških 
vitezova“ iz Banja Luke. 
Apatinski ,,Lički sokolovi’’ 

TRKA DECE U VRECAMA

1. Zorana anđelović

2. Marko Medić

3. Nina Rakić

PRETEZANJE ŠTAPA

1. Saša Stanić, Džimi 
Komerc 1, Prigrevica

2.
Jovan Stanković, 

Prkoški vitezovi, Bački 
Petrovac

3. Dalibor Kuzmić, Krajiški 
vitezovi, Banja Luka

SKOK U DALJ IZ MESTA

1.
Aleksandar Krajišnik, 

Džimi Komerc 1, 
Prigrevica (3,27)

2. Radovan Vidačić, Lički 
sokolovi, Apatin (3,16)

3.
3. Ratomir Baštić, 

Prkoški vitezovi, Bački 
Petrovac (3,12)

SKOK U VIS IZ MESTA

1. Danijel Popović, Stefan i 
div, Užice (163)

2.
Aleksandar Krajišnik, 

Džimi Komerc 1, 
Prigrevica

3. Radovan Vidačić, Lički 
sokolovi, Apatin
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PENJANJE UZ STOŽINU

1. Nikola Kovačević, Lički 
sokolovi, Apatin (3,96)

2.
Jovan Stupar, Džimi 
Komerc 1, Prigrevica 

(6,06)

3. Vid Radić, Stefan i div, 
Užice (6,90)

OBARANJE RUKE

1. Goran Žepina, Lički 
sokolovi, Apatin

2. Ivan Veselić, Džimi 
Komerc 1, Prigrevica

3.
Slobodan Novaković, 

Društvo srpskih 
domaćina, Beograd

BACANJE KAMENA S 
RAMENA

1.
Miloš Marković, Džimi 
Komerc 1, Prigrevica 

(14,50)

2.
Aleksandar Novaković, 
Krajiški vitezovi, Banja 

Luka

3. Sretko Škondra, Lički 
sokolovi, Apatin

NADVLAČENJE KONOPA

1. Džimi Komerc 1, 
Prigrevica

2. Krajiški vitezovi, Banja 
Luka

3. Stefan i div, Užice

KONAČAN PLASMAN

1.
Džimi Komerc1, 
Prigrevica (960 

bodova)

2. Lički sokolovi, Apatin 
(600 bodova)

3.
Krajiški vitezovi, 
Banja Luka (380 

bodova)

TRČANJE PO BRVNU

1. Zorana anđelović

2. Marko Medić

3. Nina Rakić

VUČENJE KUKE

1. Saša Stanić, Džimi 
Komerc 1, Prigrevica

2. Milan Vidak, Lički 
sokolovi, Apatin

3.
Goran Knežević, 

Patriotski front, Bačka 
Palanka

opravdali su obećanja da 
će ove godine biti još bolji, a 
što su i pokazali u ukupnom 
plasmanu, osvojivši visoku 
drugu pozici ju.  Ekipe 
,,Vučjak’’ iz Srpskog Broda 
i ,,Gorski vuci’’ iz Uba, iako 

novi na Olimpijadi, pokazali 
su da su dostojni ovog 
takmičenja. Fantastični 
Užičani ,,Stefan i div’’ ponovo 
su se našli među najboljima. 
Sve u svemu, sjajne ekipe i 
odlična organizacija učinili 

su da ova Olimpijada bude 
jedna od najboljih do sad. 

I ove godine, neki od 
takmičara posebno su 
se istakli. Danijel Popović 
(, ,Stefan i div’’ Užice) 
oborio je sopstveni rekord 
p r e s ko č i v š i  l e s t v i c u 
podignutu na visokih 163 
cm, dok se fantastični Nikola 
Kovačević uz stožinu popeo 
za manje od 4 sekunde 
(3,96). Ne smemo zaboraviti 
ni naše najmlađe, a koji su 
lavovski borili u trci dece u 
vrećama. Najmlađi učesnik 
8. Ličke olimpijade bio je 

Vukašin Ćurčić a najstariji 
Dušan Bursać kog ni punih 
88 godina starosti nije 
sprečilo da se takmiči. 

Jelena Kosanović
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Međunarodni dan Dunava 
svake godine se obeležava 
u 14 evropskih zemalja 
potpisnica Međunarodne 
konvencije o saradnji u zaštiti 
i održivom korišćenju reke 
Dunav. Ove godine, i Apatin 
je uzeo učešće u proslavi 
ove manifestacije, kroz 
niz aktivnosti namenjenih 
deci i odraslima. Proslava 
Dana Dunava u našem 
g r a d u  z a p o č e t a  j e 
na Apatinskoj marini.  
Iako vremenski uslovi nisu 
išli organizatoru na ruku, 
to nije sprečilo velik broj 
naših najmlađih sugrađana 
da dođu, u pratnji roditelja, 
vaspitača, baka i deka, i 
budu deo izuzetno lepo 
zamišljene i realizovane 
manifestacije. Svoj doživljaj 
reke i prirode, naši najmlađi 
sugrađani najpre su ispoljili 
crtajući i slikajući na temu 
Dunav.

V o ž n j a  b r o d i ć e m 
,,Apatinka’’ za njih je bila 
poseban doživljaj, dok su 
kroz igrice i radionice, a 
koje su za njih pripremili 
učenici Tehničke škole sa 
domom učenika, naučili 
još mnogo korisnih stvari. 
Učenici pomenute škole 
takođe su pripremili i 
izložbu fotografija ,,Gornje 
Podunavlje’’, a koju su svi 
prisutni posetioci mogli 
pogledati na marini.

- Iako nas vreme nije 

Nizom aktivnosti u Apatinu obeležen Međunarodni Dan 
Dunava

poslužilo i pomalo smo 
morali da improvizujemo, 
ipak smo uspel i  da 
realizujemo sve aktivnosti 
ove lepe manifestacije 
upravo onako kako smo 
zamislili. Najvažnije od 
svega je da su deca 
bila prezadovoljna, kako 
v o ž n j o m  b r o d i ć e m 
i  radionicom, tako i 
druženjem sa apatinskim 
roniocima, između ostalog 
je rekla Ljiljana Krec, vd 
direktora JP za upravljanje 
putničkim pristaništem i 
marinom Apatin.

Nakon što su se, kroz 
druženje i igru, naši najmlađi 
sugrađani upoznali sa 
lepotama Dunava, usledilo 
je osveženje i užina, a 
takođe i  proglašenje 
najlepših radova. Među 
njima su se našli radovi 
Aleksandra Obradovića, 
Jovane Macanović i sestara 
Vanese i Laure Goretić.

Dok su deca uživala u 
svo jom akt ivnost ima, 
u konferencijskoj sali 

apatinske marine, održano 
je predavanje povodom 
proglašenja , ,Bačkog 
P o d u n a v l j a ’ ’  n o v i m 
U N ES KO  reze r vato m 
biosfere u Srbiji.

Po d s e ć a n j a  ra d i ,  u 
rezervat biosfere ,,Bačko 
Podunavlje’ ’ spadaju 
Specijalni rezervati prirode 
,,Gornje Podunavlje’’ i 
, ,Karađorđevo’’.  Gosti 

predavači bili su Duška 
D i m ov i ć ,  d i re k to r k a 
programa WWF u Srbiji, i 
Biljana Panjković, ispred 
Pokrajinskog zavoda za 
zaštitu prirode.

Važno je reći da u celom 
svetu postoji ukupno 669 
rezervata biosfere u 120 
zemalja i naše područje 
je upravo jedan od njih. 

Zanimljiv je podatak i da 
je rezervat biosfere ,,Bačko 
Podunavlje’’ prvo što je u 
Vojvodini ikad zaštićeno od 
stane UNESKO-a i drugo u 
Srbiji.

Nakon prepodnevn ih 
aktivnosti na apatinskoj 
m a r i n i ,  d e c a  s u  u 
popodnevnim satima, u 
organizaciji TO Apatin, 
pokazala zavidno umeće 
u kuvanju apatinskog 
alaskog ribljeg paprikaša.

Iz 10-tak kotlića ispred 
ugostitel jskog objekta 
,,Rojal-D’’ širio se miris 
omiljenog jela većine 
naših sugrađana. Ceo 
događaj upotpunio je 
fantastičan tamburaški 
orkestar ,,Dunavski biseri’’, 
a mladi Apatinci bili su više 
nego zadovoljni dobrim 
provodom i još bolje 
skuvanim paprikašima.

Nedaleko od toga, kod 
samog Hrama, bili su 
izloženi panoi crteža 
na temu , ,Dunav’’,  a 
koje su deca crtala u 
prepodnevnim satima na 
apatinskoj marini.
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Novčana nagrada za ulovljen primerak 
jesetre

Iz Svetske organizacije za zaštitu prirode mole sve 
alase i rekreativne ribolovce opštine Apatin da, ukoliko 
uhvate neku od vrsta ribe iz porodice jesetri, a da nije 
kečiga, da ih odmah kontaktiraju.

Kontakt osoba je Vesna Maksimović, a brojevi 
te lefona:  064/160-51-38 i  011/3033-753. 
Onome ko prijavi ovakav ulov sledi novčana 
nagrada, a uslov je da se ulovljen primerak 
jesetre održi u životu do dolaska eksperta koji 
bi uzeo uzorak, a živu ribu vratio nazad u reku. 
WWF-u su ribe potrebne za naučna istraživanja. 
Od Duške Dimović, direktorke Svetske organizacije 
za zaštitu prirode u Srbiji, saznajemo da je poslednji 
primerak ove vrste, sim, je 2003. godine uhvaćen u 
Apatinu i imaju saznanja da kod nas ima još jesetarskih 
vrsta. 

Finale proslave 
Međunarodnog Dana 

Dunava bilo je svečano 
otvaranje Dunavskog eko 

parka.

Ovaj park jedan je od sedam 
eko parkova koje Coca-Cola 
sistem poklanja građanima 
Srbi je ,  kao nastavak 
inicijative očuvanja vodnih 
resursa.

Izgrađen je u skladu 
sa visokim ekološkim 
standardima i predstavlja 
jedinstven prostor u kome 
će građani moći da se 
odmaraju, ali i edukuju 
o značaju zaštite sliva 
Dunava, vodnih resursa i 
očuvanju životne sredine   
uopšte.

Uz solarno led osvetljenje, u 
parku se nalazi i dečiji plato 
sa merdevinama, tunelom, i 
toboganom, kao i ljuljaškom 

,,gnezdo’’ za najmlađe, 
klupa koja svojim oblikom 
simbolizuje tok Dunava i 
kutak za odlaganje otpada 
za reciklažu.

- Nakon izgradnje parkova 
u Novom Sadu, Obrenovcu 
i Somboru sa velikom 
radošću otvaramo park 
u Apatinu. Verujemo da 
će i u ovom gradu park 
postati mesto druženja  
za najmlađe, kao i da 
će inspirisati posetioce 
da dodatno doprinesu 
očuvanju životne sredine, 

čemu smo i mi kao 
kompanija posvećeni, 
izjavila  je Jovana Tufegdžić, 
predstavnik Coca-Cola 
Sistema u Srbiji.

Park je izgrađen u saradnji 
sa SO Apatin, NALED-
om i Svetskim fondom za 
prirodu (WWF).

Coca-Cola sistem u Srbiji 
tradicionalno organizuje 
Međunarodni Dan Dunava 
u saradnji sa Republičkom 
direkcijom za vode i brojnim 
partnerima iz nevladinog 
sektora, u cilju podizanja 
svesti o očuvanje jedne od 
najvećih evropskih reka.

Jelena Kosanović

U želji da dodatno motiviše 
građane da uživaju u 
predivnom ambijentu ove 
najveće domaće reke, Coca-
Cola sistem organizovao je 
večernju projekciju filma „U 
divljni“, čime su posetioci 
bili posebno oduševljeni.
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Kilometarska slika Ane 
Tudor - Dunav sad kroz 

Sontu teče

Végéhez közeledik Szilágyin 
a vízelvezető árkok évtizedes 
problémájának a megoldása  

DRUŠTVO

Kada je prije tri godine 
s o n ć a n s k a  s l i k a r k a 
Ana Tudor krenula sa 
realiziranjem izrade slike 
Dunava od izvora do ušća, 
pa još na platnu dugom 
jedan kilometar, mnogi su 
se čudom čudili. Ova ideja 
im baš nije bila najjasnija. 
Ana je bila sigurna u ono što 
radi. I evo, slika je gotova.

- Malo mi se to odužilo, 
mislila sam da će sve biti 
gotovo za godinu dana. 
Nije bio problem moj rad, 
već se pojavio problem 
nabavke sredstava i same 
opreme za rad, kaže Ana. 

Kad je sve stavila na papir 
ispalo je da će trebati 
mnogo više novca nego 
što je ona mislila. To je 
nije pokolebalo. U životu 
je uradila na stotine slika 
koje se danas nalaze širom 
svijeta, ali je ona željela da 
stvori nešto po čemu će se 
njena Sonta pročuti. A, što bi 

to bilo nego Dunav? 

- Dunav je život i sve što živi 
uz Dunav diše kraj te vode 
na isti način. Prolazi kroz 
razne zemlje, ali Dunav 
je svugdje Dunav, ističe 
umjetnica. Ona cijeli život 
živi na relaciji Sonta-Hvar, 
i kako njeni prijatelji kažu 
ona je „jedina Sonćanka na 
Hvaru, i jedina Hvaranka 
u Sonti“. Njena kuća u 
sonćanskoj „Beogradskoj“ 
ulici je cijela prevorena u 
galeriju. Kad dođe sa Hvara 
Ana Tudor ovdje stvara 
nove slike, one se nalaze 
po zidovima svih prostorija, 
tu je sva oprema za slikanje, 
tu je njen mir. U ovoj tipično 
sonćanskoj kući –galeriji 
tako je nastala i slika za 
Ginisa. Da bi se sve privelo 
kraju mnogo su joj pomogli 
baš njeni Sonćani i Hvarani. 
Grad Hvar joj je prvi dao 
novčana sredstva koja su 
mnogo značila za nastavak 
projekta ali nimalo manja za 

nju pomoć nije bila ni Mesne 
zajednice Sonta, KUD 
„Šokadija“, pa staklorezac 
„Dijamant“ i mnogo moralne 
podrške. Sama je išla po 
sajmovima i promovirala 
svoju ideju, pa je trud 
urodio plodom. Svjetska 
organizacija „AWP“ koja se 
bavi zaštitom životinjskih 
vrsta je dala punu podršku 
ovom projektu i slika je sad 
gotova. 

Povodom Dana Dunava, 

 Már egy hónapja 
tart a vízelvezető árkok 
tisztítása Szilágyin.Ezek 
az árkok több mint tíz éve 
nem voltak kipucolva , és 
megoldódni látszik a falu 
ezen problémája amellyel 
évek óta küzd. 

Emlékeztetőül, a Helyi 
Önkormányzat 4.7 millió 
dinárt biztosított erre a 
befektetésre, és a tervek 
szerint a munkálatok 
ez év augusztus végére 
befejezésre  kerülnek.

 Már egy hónap eltelte 
után is jól látszik a 
m u n ka  e r e d m é ny e . A 
legkritikussabb pontoknál 
( az  i sko la  körü l ,  a 
közintézményeknél, és 

a legkritikussabb családi 
házaknál) lett kitisztítva 
a vízelvezető árok  és 
fontossági sorrendbe 
folytatódnak a munkálatok 
a falu többi részén is.

 Nagy Dávidtól , 
a  Köz s é g i  n e m ze t i 
kissebbségekért felelős 
polgármesteri tanácsostól 
megtudtuk ,  hogy az 
említett munkálatok csak 
egy része a választások 
e l ő t t i  i g é r e t e k n e k , 
amelyen  azt hangoztattuk, 
hogy községünk falvai 
ugyanolyan elbírálásba 
kerülnek mint a városunk, 
avval a cél lal ,  hogy 
Ku p u s z i n a ,  S z i l á g y i , 
Sonta  és  Pr igrev ica 
lakosainak is ugyanolyan jó 
életfeltételeket biztosítsunk 
mint az  Apatinban élő 
lakosságnak.  

Szerző:Jelena Kosanović

Magyar nyelvre 
lefordította Guzsvány 
Ibojka

Ana Tudor je u Sonti, Apatinu 
i Somboru predstavila 
najdužu sliku Dunava na 
svijetu.

Ova umjetnica puno je 
žrtvovala za ove tri godine. 
Nije imala vremena za 
sebe, izgubila vid na 
jednom oku, ali srce joj je 
puno. Kad se sve sastavi, 
ova slika teži oko pola 
tone, pa ni njen transport 
nije tako jednostavan. 

Sve je imala Sonta, selo 
vrijednih i veselih ljudi, 
selo snaša i tamburaša 
ali ovo još nije – kilometar 
Dunava koji sad protječe 
kroz selo. Pa eto, i to se 
može kad riječnim tokom 
upravlja Ana Tudor.

Miodrag Baćanov

Text na hrvatski prevela: 
Dragana Zlatar Silađev
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DRUŠTVO

U Apatinu održan 18. Sabor Bursaća

U Apatinu je održan  
osamnaesti po redu Sabor 
Bursaća. 

 Udruženje Sabor Bursaća 
osnovano je početkom 
2000. godine i od tada je 
svake godine, bez prekida, 
gotovo u isto vreme, tačnije 
krajem juna, održano 
u k u p n o  s e d a m n a e s t 
Sabora Bursaća.

Inicijativa za osnivanje 
ovakvog udruženja je 
potekla od četvorice 
prezimenjaka: Aleksandra-
Ace, njegovog oca Bogdana, 
strica Save i Slobodana, 
poznatog beogradskog 
onomastičara (stručnjak 
koji se bavi poreklom 
prezimena i porodica). Prvi 
predsednik udruženja bio 
je Sava Bursać, nasledio ga 
je Slavko Bursać, a njega 
Vladimir Bursać. 

Udruženje okuplja lica sa 
porodičnim prezimenom 
Bursać, održava kontakte 
između njih, omogućava 
međusobno druženje, 
p ro u č ava  p o ro d i č n o 
poreklo i razvija svest o 
zajedničkom poreklu svih 
Bursaća. Na dosadašnjim 
saborima je promovisano 
nekoliko radova vezanih 
za poreklo porodice 
Bursać :  monograf i ja 
Poreklo porodice Bursać, 
Raseljavanje porodice 
Bursać iz  Plavna u 
Dalmaciji 1692-2012.,

Prezime Bursać i njemu 
slična i srodna prezimena, 
Poznate ličnosti nosioci 
p r e z i m e n a  B u r s a ć , 
Doseljavanje porodice 
Bursać u Šabac i Majur 
1 9 1 9 - 1 9 4 1 . ,  R a d  o 
stanovništvu Plavna na 
osnovu matičnih knjiga 
1845-1859., Doseljavanje 
Bursaća u Irig 1948-1995., 
Bursaći u Plavnu sredinom 
19. veka, izvor matične 
knjige 1845-1859.

Rukovodstvo udruženja 
(u sadašnjem sastavu 
su Bursaći iz Sremčice, 
N o v o g  B e o g r a d a , 
Zemuna, Batajnice, Šapca 
i Zrenjanina), je inicijativu 
za održavanje druženja u 
manjim sredinama u kojima 
žive prezimenjaci i njihovo 
uključivanje u organizaciju 
ovakvih druženja, pokrenulo 
kada je na Saborima 
u Beogradu počeo da 
prisustvuje manji broj 
prezimenjaka iz provincije.

Glavni  c i l jevi  Sabora 
Bursaća ostaju očuvanje 
ov e  l e p e  t r a d i c i j e , 
omasovljenje udruženja, 
podmlađivanje članstva i 
dovršavanje popisa svih ljudi 
koji nose prezime Bursać, a 
koji sada obuhvata već 17 
opština u našoj zemlji.

“ S a b o r  B u r s a ć a  j e 
porodično udruženje 
osnovano 2000. godine. Do 
sada je održano ukupno 

17 Sabora, prvih 15 je bilo 
u Beogradu, a onda smo 
krenuli u provinciju. Prvo 
Šabac, pa Irig, a sada 
smo ovde u Apatinu da 
proslavimo “punoletstvo” 
i održimo ovaj 18. po 
redu tradicionalni Sabor 
Bursaća.” - rekao je za 
0 2 5 i n fo ,  Z r e n a n i n a c 
V l a d i m i r  B u r s a ć , 
predsednik udruženja 
Sabor Bursaća.

Vladimir je istakao da 
je zadovoljan odzivom 
Bursaća, obzirom da je 
u usto vreme u Apatinu 
održana Lička olimpijada.

“Pored naših domaćina 
Apatinaca,  došlo je 
tridesetak Bursaća iz 
Šapca ,  Novog Sada, 
Beograda, Zrenjanina... 
Svi se osećaju više nego 
prijatno, ovde su i članovi 
GKUD-a Dunav iz Apatina, 
čiji je predsednik Milan 
Bursać. Dan je protekao u 
pesmi i prijatnoj atmosferi, 
a prisutni su mogli i da 
čuju predavanje vezano za 
neke istorijske izvore, a u 
pitanju su matične knjige 
Ličke Kaldrme iz 1831. 
godine, gde su napisana 
imena i prezimena pračnih 
parova čiji potomci su 
danas u ovoj sali. Takođe, 
održano je i predavanje 
vezano za seobe, širenje 
i  r a s p r o s t a n j e n o s t 
prezimena Bursać.” - 
objasnio je Vladimir Bursać, 
jedan od organizatora 
Sabora, koji danas živi u 
Zrenjaninu.

Apatincima je posebno 
interesantno bilo predavanje 
o maestru Slobodanu 
Bursaću, dirigentu, čija je 
biografija predstavljena 
svim učesnicima Sabora. 
O njemu se u našem gradu 
malo zna, ovde je odrastao 
i završio svoje osnovno 
obrazovanje, a u Zrenjaninu 
postoji nasleđe vezano za 
Slobodana Bursaća u vidu 
hora kojim je rukovodio 25 
godina. Pre tačno 30 godina 
taj hor je proglašen za Hor 
sveta u Velikoj Britaniji na 
velikom međunarodnom 
takmičenju.

Apatinac Milan Bursać, 
predsednik GKUD Dunav 
iz Apatina rekao je da mu 
je drago što su se Apatinci 
odazvali, i da se nada da su 
Apatinci odgovorili izazovu i 
bili dobri domaćini.

“Ovde smo da saznamo 
gde su nam koreni, ko su 
nam dedovi, jer mnogi 
ne znaju za svoje pretke. 
Ovakva manifestacija služi 
upravo za to.” - dodao je 
Milan Bursać.

Organizatori su na kraju 
još jednom ponovili da 
je cilj ove manifestacije 
uspostavljanje i odražavanje 
kontakata svih Bursaća, koji 
kako kažu, svi potičnu iz sela 
Plavna kod Knina. Veliki broj 
njih dolazi iz Ličke Kaldrme, 
a njihovi potomci danas 
neguju porodične vrednosti 
na pravi način.
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KULTURA I OBRAZOVANJE

U organizaciji Opštinskog 
kulturnog centra Apatin, 
u velikoj sali je održan 
nastup ruskog foklornog 
ansambla ,,Venac’’. Ova 
grupa promoviše rusko 
narodno stvaralaštvo, a 
poseban akcenat stavlja 
na očuvanje folklorne 
tradici je Kostromskog 
kraja. Na repertoaru  su 
se, pored tradicionalnih 
ruskih pesama i igara, našle 
i patriotske srpske pesme: 
Tamo daleko, Moj golube 
i Vidovdan, a što je kod 
publike izazvalo posebno 
oduševljenje.

Ansambl Venac svojim 
nastupima od 2009. 
godine održava prijateljske 
i stvaralačke veze sa 
narodom Srbije, organizujući 
koncerte za Srbe u Crnoj 
Gori, Bosni i Hercegovini i 
drugim republikama bivše 
Jugoslavije.

Treba istaći da su gosti o 
sopstenom trošku prešli 
put od 3000 kilometara 
u jednom pravcu sa 
jedinim ciljem da iskažu 
prijateljstvo i neraskidive 
veze sa Srbijom i srpskim 
narodom.

Predsednik opštine Apatin, 
Milan Škrbić, je u ime 
lokalne samouprave i svih 
građane opštine Apatin 
priredio malu svečanost 
za članove  folklornog 
ansambla , ,Venac’’ iz 
ruskog grada Kostroma 
dan nakon održanog 
koncerta. 

U svom pozdravnom 
govoru, Škrbić je upoznao 
goste sa is tor i jatom 
i  kulturno istor i jsk im 
znamenitostima apatinske 
opštine kao i planovima za 
naredni period, istakavši 
da i  nekoliko velikih 
ruskih kompanija ima 
interesovanje za privrednu 
saradnju sa našim gradom. 
Kao primarni cilj za naredni 
period on je istakao da 
je osnovni zadatak  svih 
struktura izlazak grada na 
reku.

Z a h v a l j u j u ć i  n a 
gostopr imstvu ,  gost i 
su predstavili članove 
svog ansambla i uručili 
p redsedn iku  opšt ine 
poklon, repliku ikone carske 
porodice Romanov  koja 
će od sada krasiti i čuvati 
zgradu opštine Apatin.

Ruski folklorni ansambl 
,,Venac’’ oduševio apatinsku 

publiku

Lokalna samouprava nagradila 
najbolje učenike opštine Apatin

U Apatinu završen Simpozijum 
skulpture Meander

Na prigodnoj svečanosti 
p o v o d o m  z a v š e t k a 
školske godine, lokalna 
samouprava je priredila 
prijem za najbolje učenike 
svih škola u opštini.  
Pozdravljajući prisutne, 
Dubravka Korać, zamenica 
predsednika opšt ine 
istakla je da joj je izuzetno 
drago što je opština u 
mogućnosti da nagradi 
najbolje učenike osnovnih 
i srednjih škola opštine 
Apatin.

- Ovo je mala nagrada za vaš 
veliki trud. Želimo da vam 
poručimo da se rad uvek 
isplati. Znanje je jedino što 
vam ne može niko oduzeti 
i znanje je jedino što vam 
ostaje, rekla je Koraćeva 
i obavestila prisutne šta 

Preko 20 godina, tačnije 
od 1994. godine, opština 
A p a t i n  o r g a n i z u j e 
Simpozijum skulpture 
M e a n d e r ,  o d n o s n o 
vajarsku koloniju na kojoj, 
po konkursu, učestvuje od 
3 do 5 umetnika iz zemlje i 
inostranstva. Broj umetnika 
zavisi od sredstava, a 
Simpozi jum finansira 
Ministarstvo kulture 
Republike Srbije, lokalna 
samouprava i  brojni 
sponzori.
Ove godine na Simpozijumu 
skulpture učestvovalo 
je ukupno 4 umetnika, 
Sanja Tomašević i Dragan 
Rajšić iz Beograda, Petar 
Sibinović sa Uba i Jelena 
Pavićević iz Podgorice. 

dobijaju kao nagradu za 
svoj izuzetan uspeh tokom 
školovanja.

Đaci generacije osnovnih 
i srednjih škola opštine 
Apatin dobili su mobilne 
telefone. Najbolji među 
osnovcima nagrađeni su 
sezonskim kartama za 
bazene Banje Junaković, 
dok su vukovci srednjih 
škola u apatinskoj opštini 
d o b i l i  p u tova n j e  u 
Bavarsku, u trajanju od 5 
dana.

Predsednik opštine Apatin, 
Milan Škrbić, poželeo je 
svima uspeh u daljem 
školovanju i izrazio želju 
da se nakon završetka 
školovanja vrate u svoj 
grad, nakon čega im je i 
uručio nagrade.

Simpozijum je održan u 
periodu od 19. juna do 01. 
jula, napravljeno je ukupno 
10 skulptura, a naš grad će, 
zahvaljujući ovome, uskoro 
postati bogatiji za 3 nove 
skulpture.

O p š t i n a  A p a t i n 
prepoznat l j iva  je  po 
izuzetno velikoj kolekciji 
skulptura na otvorenom i 
trenutno ih broji preko 100.
Jelena Kosanović
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POMENI I OGLASI

Idući broj 025info 
nedeljnika biće u 

prodaji 20. jula 2017. 
godine. Vaše pomene 
i male oglase možete 
dostaviti najkasnije do 
17. jula, do 12 sati, na 

adresu Petefi Šandora 
57, Apatin.

Telefon za informacije: 
025/779-706

Tvoj brat Dejan sa porodicom.

Saša Puača
1971 = 2016

Dragom bratu, zauvek voljenom i nikad 
zaboravljenom.

Godišnji pomen u subotu u 10 
sati na groblju u Apatinu

Republika Srbija

Autonomna Pokrajina Vojvodina

Opština Apatin

OPŠTINSKA UPRAVA OPŠTINE APATIN

Odeljenje za stambeno-komunalnu delatnost,

zaštitu životne sredine, urbanizam,

građevinske i imovinsko-pravne poslove

Broj predmeta: 350-26/2017-IV/02

Datum: 04.07.2017. godine

Apatin, Srpskih vladara 29

 Na osnovu člana 63 Zakona o planiranju i izgradnji ( „Sl. glasnik RS“ br. 
72/2009, 81/2009 - ispravka, 64/2010 – odluka US, 24/2011, 121/2012, 42/2013 
– odluka US, 50/2013 – odluka US, 98/2013 – odluka US, 132/2014 i 145/2014), 
člana 83. Pravilnika o sadržini, načinu i postupku izrade dokumenata prostornog 
i urbanističkog planiranja („Sl. glasnik RS“, broj: 64/2015) i člana 2. i 3. Pravilnika 
o načinu javne prezentacije urbanističkog projekta (‘’Službeni glasnik RS’’, broj 
43/2010), Odeljenje za stambeno-komunalnu delatnost, zaštitu životne sredine, 
urbanizam, građevinske i imovinsko-pravne poslove opštinske uprava opštine 
Apatin 

o g l a š a v a

JAVNI POZIV ZA PREZENTACIJU 

URBANISTIČKOG PROJEKTA 

ZA ARHITEKTONSKU RAZRADU LOKACIJE ZA IZGRADNjU 

PODNOG SKLADIŠTA POLjOPRIVREDNIH PROIZVODA, KOLSKE VAGE I 
VAGARSKE KUĆICE U SKLOPU POSTOJEĆEG KOMPLEKSA 

NA KAT. PARCELAMA BROJ: 5786, 5787, 5783/2 i 5783/4 KO Sonta 

i planirane parcelacije predmetnog zemljišta radi formiranja građevinske 
parcele u radnoj zoni naselja Sonta, opština Apatin

Obaveštava se javnost de će se JAVNA PREZENTACIJA URBANISTIČKOG 
PROJEKTA ZA ARHITEKTONSKU RAZRADU LOKACIJE ZA IZGRADNjU PODNOG 
SKLADIŠTA POLjOPRIVREDNIH PROIZVODA, KOLSKE VAGE I VAGARSKE 
KUĆICE U SKLOPU POSTOJEĆEG KOMPLEKSA, NA KAT. PARCELAMA BROJ: 
5786, 5787, 5783/2 i 5783/4 KO Sonta, i planirane parcelacije predmetnog 
zemljišta radi formiranja građevinske parcele u radnoj zoni naselja Sonta, 
opština Apatin, kojeg je za potrebe investitora pravnog lica „MAJS“ DOO Odžaci 
iz Odžaka, ul. Lalićki put bb, izradilo Samostalno građevinsko zanatska radnja 
„BAMING“, sa sedištem u Vrbasu, Blok Vasilja Koprivice 20/10, pod brojem 
11/2017 od 28.04.2017. godine, održati u trajanju od 7 dana i to u periodu od 
07.07.2017. godine do 14.07.2017. godine. 

 U tom periodu, od 07.07.2017. godine do 14.07.2017. godine, svi 
zainteresovani U VREMENU OD 8 DO 13 SATI,  U PROSTORIJAMA ZGRADE U 
UL.SREDNjA BR. 2A U APATINU, PRVI SPRAT, KANCELARIJA BR. 4 (prostorija 
Odeljenja za stambeno-komunalnu delatnost, zaštitu životne sredine, urbanizam, 
građevinske i imovinsko pravne poslove), mogu izvršiti uvid u predmetni 
URBANISTIČKI PROJEKAT ZA ARHITEKTONSKU RAZRADU LOKACIJE ZA 
IZGRADNjU PODNOG SKLADIŠTA POLjOPRIVREDNIH PROIZVODA, KOLSKE 
VAGE I VAGARSKE KUĆICE U SKLOPU POSTOJEĆEG KOMPLEKSA, NA KAT. 
PARCELAMA BROJ: 5786, 5787, 5783/2 i 5783/4 KO Sonta.

            Zainteresovana lica sve bliže informacije i usmena objašnjenja u vezi 
urbanističkog projekta mogu dobiti u istoj kancelariji br. 4 od radnika Odeljenja za 
stambeno-komunalnu delatnost, zaštitu životne sredine, urbanizam, građevinske 
i imovinsko pravne poslove , savetnika za urbanizam, Nebojše Ugarkovića, 
Master.arh. 

             Zainteresovana lica svoje eventualne primedbe i sugestije na projekat, 
isključivo u pismenoj formi, u navedenom roku mogu dostaviti nadležnom 
organu preko prijemne kancelarije Opštinske uprave opštine Apatin u ul. S. 
Vladara br.29 . 

           R U K O VO D I L A C   O D E Lj E Nj A

Siniša Jovanović dipl. inž.građ.

Šestomesečni pomen

Majko, voljeni nikada ne umiru.
Počivaj u miru i neka te anđeli čuvaju.

Tvoji ćerka Marica, zet Goran, unuci Marko i Darko.

Soka Karan
1941. - 2017.
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Grobari oslikali Saleta i Mancea,
“linija života“ Delija u amfiteatru parka

SPORT

Navi jačka  l jubav na 
Balkanu je neobjašnjiva, 
ogromna i običnom svetu 
ponekad neshvatl j iva . 
Mnoge navijačke grupe 
često ističu da tamo 
gde prestaje racionalno 
i zdravorazumsko, gde 
prestaje logika, počinje 
ljubav prema omiljenim 
fudbalskim bojama. Veliki 
broj ulica, bulevara, parkova 
i  stambenih objekata 
širom Srbije svedoče o 
fanatičnosti navijača pre 
svega dva najpopularnija 
kluba u našoj zemlji , 
Crvene zvezde i Partizana, 
koju iskazuju crtanjem 
pravih malih umetničkih 
dela, bilo da su to parole, 
stihovi pesama sa Severa 
i Juga, simboli grupa, likovi 
sportskih heroja i slično. 
Ul ice Apatina takođe 
svedoče o tome.

Sredinom maja na poziv 
a p a t i n s k i h  G r o b a r a 
a k a d e m s k i  s l i k a r  i 
poznati muralista, Milan 
Milosavljević - Deroks 
oslikao je zid objekta 
Direkcije za izgradnju u 
ulici Duška Trifunovića. Na 
zidu se nalaze legende FK 
Partizan, sadašnji kapiten 
Saša Ilić i  nekadašnji 
ljubimac crno-belog Juga, 
Dragan Mance, koji je u 23. 
godini tragično izgubio život 
davne 1985. 

Inicijativa je potekla od 
akcije Grobaskog treš 
romantizma i grupe JNA, 

a ideju oslikavanja murala 
u Apatinu je pokrenula 
grupa partizanovih navijača 
Grobari Apatin. 

Malo više od mesec dana 
nakon toga, tačnije na 
Vidovdan 28. juna apatinske 
Delije oslikale su amfiteatar 
gradskog parka u crveno-
bele boje, ispirisani logom 
pod nazivom “Naša linija 
života”. Kako saznajemo 
sredstva su kao i uvek 
do sada sami prikupili, 
bez ičije pomoći, a ostali 
su tajanstveni po pitanju 
narednih akcija. Iako ne 
vole to da ističu, saznali 
smo i da su prethodnih 

godina bili učesnici mnogih 
humanitarnih akcija kao 
i da je veliki broj članova 
učestvovao u dobrovoljnom 
davanju krvi.

Podsećamo da su navijački 
pečati Grobara i Delija 
vidljivi na još nekim mestima 
u Apatinu, poput trafoa 
u parku u ulici Dimitrija 
Tucovića i na zidu kod mlina 
u ulici Srpskih Vladara.

Nova fudbalska sezona 
za Crvenu zvezdu počela 
je  p roš log  četv r tka 
utakmicom kvalifikacija 
za Ligu Evrope protiv 
malteške Florijane, dok 
Partizan 11. jula igra protiv 
podgoričke Budućnosti 
meč kvalifikacija za Ligu 
šampiona. Groznica vrelog 
leta i nove sezone već trese 
fudbalsku Srbiju, a sve to ni 
ovog puta neće proći bez 
podrške apatinskih crveno 
i crno-belih.

Rajko Bošković
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Stamenić poručuje: Mladost ozbiljnija i kvalitetnija 
naredne sezone

Na početku sezone je 
prihvatio “vruć krompir”, 
a prvi seniorski trenerski 
posao nije bio nimalo lak. 
Nakon što je prvi trener 
OFK Mladost iz Apatina 
Blaško Milojev podneo 
ostavku, posle serije loših 
rezultata i osvojenih pet 
bodova u prvih šest kola 
Vojvođanske lige - grupa 
Sever u sezoni 2016/2017., 
uprava Mladosti  n i je 
imala mnogo vremena za 
čekanje. Bilo je neophodno 
da se neke stvari menjaju, 
a Zoran Stamenić se 
hrabro, kao što je to činio 
i tokom igračke karijere, 
suočio sa velikim izazovom.  
 
Osmesi na licima ljubitelja 
fudbala u Apatinu nisu bili 
skriveni jer se u svoju kuću 
vratio čovek koji je bio član 
najuspešnije generacije u 
istoriji apatinskog fudbala, 
koja je u sezoni 2006/2007. 
osvojila 6. mesto u najvišem 
rangu fudbala u našoj 
zemlji, Superligi Srbije. 
 
Zoran je rođen 1977. godine 
u Slavonskom Brodu. Prve 
fudbalske korake načinio 
je u Poletu iz Bosanskog 
Broda ,  da b i  ubrzo 
njegov novi klub postala 
srbačka Sloga. Bio je član 
mlađih selekcija Bosne i 
Hercegovine, a kasnije i 
Republike Srpske. Životni 
put odveo ga je u Novi Sad, 
tačnije u FK Vojvodina, koja 
ga prosleđuje u Čelarevo. U 
drugoj najpoznatijoj pivskoj 
varoši u našoj pokrajini, 
Stamenić je proveo gotovo 
deceni ju  nastupa juć i 

z a  t a m o š n j i  Č S K . 
Internacionalnu karijeru 
pouzdani stoper gradio je 
u mađarskom Honvedu, 
is landskim klubovima 
Grindavik i Bolungarvik, 
odnosno norveškoj ekipi 
Klep .  Pre epizode na 
Islandu bio je deo gore 
p o m e n u t o g  u s p e h a 
Mladosti, a drugi put u 
Apatin dolazi 2012. godine u 
novoformirani Omladinski 
fudbalski klub Mladost. 
Igračku karijeru završava 
u sezoni 2014/2015. u 
ekipi NK Bobota-Agrar. 
 
U razgovoru za 025info 
Zoran je rekao da ga je 
trenerski posao privukao 
pre nekol iko godina 
kada je nastupajući za 
Mladost paralelno radio 
i sa najmlađim dečacima 
rođenim 2005. i 2006. 
godine. Kaže da je Apatinu 
je uvek bilo talentovane 
dece koja vole fudbal, pa 
je oživljavanje omladinske 
škole nešto na čemu se 
narednih meseci mora 
prioritetno raditi.

Neki novi momenti u klubu 
koji su se desili na početku 
prethodne sezone, tačnije 
promena rukovodstva i 
dolazak nove uprave, vratili 
su Stamenića ponovo 
na apatinsku fudbalsku 
pozornicu. Razgovor sa 
Zoranom počeli smo dakle, 
tako što smo se vratili 
nekoliko godina unazad. 
 
“Po povratku sa Islanda 
trenirao sam sa ekipom 
Mladosti. Trebao sam da 
se vratim ali desila se neka 
povreda, pa sam odustao. 
Na molbu mog prijatelja, 
tadašnjeg trenera Mladosti 
Slobodana Bačića rešio 
sam da pomognem 
ekipi u poznim igračkim 
g o d i n a m a ,  o d i g r a o 
jednu sezonu i onda 
odlučio da prekinem sa 
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profesionalnim fudbalom. 
Pošto mi je žena Apatinka, 
ovde sam odlučio da 
o s t a n e m ,  u  m a l o m 
prelepom gradu kraj 
Dunava.” - priča Stamenić. 
 
Prethodna sezona bila 
je turbulentna, prvi tim 
apatinske Mladosti je u 
jednom momentu bio u 
bezizlaznoj situaciji, ali 
je na kraju, ipak, izboren 
opstanak u Vojvođanskoj 
ligi. Stamenić je izneo 
viđenje kompletne sezone. 
 
“Po preuzimanju ekipe 
znao sam da neće biti lako 
izboriti opstanak u ligi, ali 
sam verovao u momke koje 
sam preuzeo. Nekolicinu 
njih sam dobro poznavao 
kao igrače, tako da nisam 
imao previše sumnje u 
opstanak, ali da je bilo 
lako, verujte, nije niti malo.” 
- iskreno će Stamenić, i 
dodaje najpozitivnije stvari 
iz prethodne sezone: 

“Dragan Stančević ima 
samo 16 godina, a odigrao 
je konstantno dobro celu 
sezonu na poziciji zadnjeg 
veznog igrača. Od njega 
u budućnosti očekujem 
mnogo. Takođe, mladi 
Pavle Zorić se ustalio u 
ekipi i pred njim je lepa 
budućnost. Momci su 
veoma vredni i talentovani 
i poručujem im da mogu 
da postignu mnogo ako 
nastave sa žestokim radom. 
Raduje me odnos još nekih 
igrača i shvatanje onoga 
što od njih zahtevam. 
Znaju šta treba da rade da 

bi napravili bolji rezultat.” 
- kaže trener apatinskih 
“ c r v e n i h  đ a v o l a ” . 
 
Od naredne sezone 
očekuje se mnogo bolje 
izdanje Mladosti, koja će 
se prema rečima njenog 
trenera aktivno uključiti u 
borbu za gornji deo tabele. 
 
“Sa upravom kluba sam u 
svakodnevnom kontaktu 
i nije bilo problema oko 
dogovaranja saradnje za 
dalje. Pripreme počinjemo 
10. jula. Očekujem da u 
sledećoj sezoni budemo 
u gornjem delu tabele. 
Postignut je dogovor 
o povratku pojedinih 
igrača koji su bili u klubu, 
a očekujem pozitivan 
odgovor još dvoj ice 
fudbalera. Mislim da 
sa njima možemo igrati 
ozbiljniju ulogu u ovom 
rangu takmičenja, a da bi 
Mladost igrala ozbiljniju 
ulogu potreban je i 
stabilan i redovan izvor 
prihoda za klub. Očekujem 
u narednom periodu da 
će biti malo više sluha 
i sa te strane i da će 
klub početi da se vraća 
tamo gde mu je mesto.”  
 
Za kraj razgovora pitali 
smo Zorana za tri najlepša 
trenutka u igračkoj karijeri. 
 
“Na Islandu sam 2008. 
godine dobio nagradu 
za najkorisnijeg igrača 
Grindavika. Kada stranac 
u nekoj zemlji dobije takvu 
nagradu ona svakako ima 
neku drugačiju i posebnu 
dimenziju. Takođe, velikim 
uspehom smatram i ulazak 
u Superligu sa ekipom 
Mladosti, a posebno su mi 
dragi i nastupi u kupu UEFA 
sa mađarskim Honvedom.” 
- završava razgovor za 
025info Zoran Stamenić.

Rajko Bošković




